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Protokoll kårstyrelsemöte 12 oktober 2021 

 

Närvarande ledamöter: Kim Lindskog, Rebecka Algotson, Signe Wernberg, Bengt-Erik 

Holmqvist, Pernilla Carlquist, Anton Westerlund (via länk), Lina Molin (via länk), Cecilia 

Kellberg (från punkt 3) 

1. Mötets öppnande 
1.1. Val av ordförande 

Styrelsen utser Signe Wernberg till mötets ordförande. 

1.2. Val av sekreterare 

Styrelsen utser Pernilla Carlquist till mötets sekreterare. 

1.3. Val av justerare 

Styrelsen utser Kim Lindskog till mötets justerare. 

1.4. Godkännande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen utan några tillägg. 

 

2. Uppföljning från tidigare möten 
Inget att följa upp för nuvarande. 

 

3. Uppföljning av verksamheten 
3.1. Status ledare (och kö) 

Signe Wernberg redogör för ämnet. 

Kåren har många ledare som har mindre än två års erfarenhet. 

Styrelsen kommer att öppna en dialog med kårens ledare för att se vilken typ 

av stöd som behövs. 

 

3.2. Säker och trygg verksamhet 

3.2.1. Antal ledare som har visat registerutdrag och gått Trygga möten 

Signe Wernberg redogör för antalet ledare som har gått Trygga möten och 

visat upp registerutdrag. 

Styrelsen beslutar att mejla ut till respektive ledare vad de behöver göra. 

Under vecka 45 kommer styrelsen att finnas på plats varje mötesdag för att 

kontrollera registerutdrag.  

3.2.2. Covid-19 uppföljning 

Under det senaste ledarmötet beslutades det att de lättade restriktionerna 

som den nya policyn medför endast gäller ledare som är vaccinerade. 
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Den nya policyn som beslutades under förra kårstyrelsemötet ska läggas 

upp på hemsidan. 

3.2.3. Handlingsplan i händelse av övergrepp 

Den tidigare styrelsen påbörjade arbetet med att utarbeta en kårspecifik 

handlingsplan i händelse av övergrepp. Styrelsen ska gå igenom 

dokumentet och sedan skicka ut det till kårens ledare. 

 

3.3. Rapportering verksamhet inom respektive gren 

• Myrorna 

Glada och nöjda. Omkring 40 på mötena. 

• Spårare 

Väldigt varierat på avdelningarna. Många, nya ledare. 

• Upptäckare 

Varierat. 

• Äventyrare 

Går bra. 

• Utmanare 

Går bra. 

 

3.4. Rapportering kårgemensamma aktiviteter 

• Julmarknad 

Arbetet är i fullgång och rullar på. Alla grenar har representanter i 

julmarknadsgruppen. 

• Julavslutning 

Aulan är bokad. Rebecka Algotson och Bengt-Erik Holm uppdras att 

ansvara för julavslutningen och samla in bilder från alla avdelningar. 

Andraårsutmanarna ska vara konferencier. 

• Kårläger 2022 

o Lägerledning 

Styrelsen letar efter kandidater.  

o Lägeranläggning 

Skräddartorp i Dalarna. Cirka 2,5 h med buss från Bygget. 

o Lägertid 

Månadsskiftet juli-augusti. Styrelsen inväntar svar från 

Skräddartorp. 

• Program övrigt jubileumsfirande 2022 

Styrelsen kommer att gå ut med ett jubileumsprogram under hösten 

o Jubileumskommitté? 

o Jubileumsmärke 

Styrelsen uppdrar Cecilia Engwall att göra en jubileums-logga. 

o Ledarhelg/dag som kick-off 

För att få ihop ledarteamen. 

o Gemensamt jubileumsmöte för alla avdelningar 

Matterhorn vill göra ett jubileumsmöte för alla avdelningar. 

o Scouternas dag i Älvsjö 



3 
 

Som det ser ut nu blir det förmodligen i Älvsjö. Officiellt beslut 

tas om cirka en månad.  

o Våravslutning för alla? 

Vårdag? 

o Jubileumsbal/middag  

Hösten 2022. För ledare. 

o Jubileumsskrift 

Brune håller på, men önskar bidrag 

o Annat – disco? 

Ett firande för de yngre scouterna. Kanske något för Utmanarna 

att anordna.  

 

 

4. Bygget och material 
Kåren har från och med stämman inte längre en materielförvaltare. 

Brune kan ge utbildning till lägerförrådet tills styrelsen hittar en långsiktig lösning. 

Styrelsen funderar på att skapa en materielgrupp, i likhet med Byggetgruppen men 

som ansvarar för kårens materiel. Styrelsen ska till nästa kårstyrelsemöte komma med 

tankar om hur det skulle kunna möjliggöras. 

 

5. Ekonomi 
Anton Westerlund redogör för ämnet.  
Kåren ansökte om ”Extra hyresstöd till föreningar med lokaler” i våras och behöver 

inte ansöka om det igen under för hösten. 

Styrelsen fortsätter att leta efter en kassör.  

 

6. Utbildning 
Signe Wernberg redogör för ämnet.  

Styrelsen behöver identifiera vilken utbildning vi har i kåren eftersom det inte går att 

se exakt via ScoutNet. Styrelsen funderar över att skapa en utbildningsgrupp för att 

kunna se till att fler ledare i kåren går ledarutbildningar. 

 

7. Kommunikation och IT 
7.1. Webb och IT 

Signe Wernberg och Kim Lindskog redogör för ämnet. 

Styrelsen uppdrar Kim Lindskog att skapa ett gemensamt 

dokumenthanteringssystem för kåren. 

7.2. Lyktan 

Lukas Castan är ansvarig för nyhetsbrevet Lyktan. Styrelsen beslutar att 

Pernilla Carlquist ska hjälpa Lukas Castan med Lyktan och att Lyktan ska 

delvis fungera som en kanal för styrelsen att nå ut med information. 

 

8. Övriga frågor 
8.1. Styrelsens uppdrag 
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Signe Wernberg redogör för ämnet. Styrelsen ska diskutera vidare på nästa 

kårstyrelsemöte. 

8.2. Vision och mål för Älvsjö scoutkårs verksamhet 

Signe Wernberg redogör för ämnet. Styrelsen uppdrar sig själva att utarbeta ett 

visionsdokument. 

8.3. Årshjul 

Signe Wernberg redogör för ämnet. Styrelsen ska diskutera vidare på nästa 

kårstyrelsemöte. 

8.4. Ansökan Upplevelsefonden 

Styrelsen beslutar att bidra Hilda Hagberg Kyulenstierna med maxbeloppet på 

1500 kr från Upplevelsefonden för arrangemanget Upplev. 

8.5. Delegater till Distriktsstämma 16 oktober 

Signe Wernberg och Anton Westerlund är anmälda. Kim Lindskog ska anmäla 

sig.  

8.6. Inbjudan från Spånga till Big 5-träff 

Styrelsen har fått en inbjudan till Spånga scoutkår för att söndagen den 14 

november (9.45-13.00) för att ha dialog om hur verksamheten fungerar i 

Stockholm Scoutdistrikts fem störst kårer.  

Styrelsen beslutar att närvara. 

9. Mötets avslutande 
9.1. Nästa möte 

14 november 2021 kl. 13-16 i (troligtvis) Spånga scoutkårs lokal Holken. 

9.2. Mötet avslutas 

Signe Wernberg avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

________________________________  ________________________________  

Signe Wernberg, ordförande   Kim Lindskog, justerare 

 

 

  

________________________________ 

Pernilla Carlquist, sekreterare 

 

 


